
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ 

UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 13.6. 2022 
 

Přítomní členové (bez titulů):  
F. Dolák, A. Hudáčková, S. Ondrášek, D. Kimmer, M. Červený, A. Brus, M. Grossmann, L. 
Šedová, A. Hricová, M. Moravec, I. Kratochvílová  
 
Omluveni:  
K. Toumová, J. Kimmerová, 
 
Hosté (bez titulů):  
I. Chloubová, O. Doskočil, V. Ptáčníková, J. Bednář,  
Předseda AS ZSF JU F. Dolák zahájil zasedání AS ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný.  
 
Akademický senát se konal za přítomnosti veřejnosti, resp. zaměstnanců ZSF JU.  

 
 

Vyhotovením zápisu byla pověřena A. Hricová 

HLASOVÁNÍ O ZAPISTOVATELI  

PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

SKRUTÁTOŘI: Kratochvílová, Ondrášek 

HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH  

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  

 
Program: 

1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2021 
2. Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2022 
3. Různé  

Nikdo z přítomných neměl námitky či alternativní návrhy programu.  
 
HLASOVÁNÍ O PROGRAMU:  
PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
Program byl schválen.  
 

1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2021 
- paní děkanka pověřila seznámením pana tajemníka 
- prezentace pana tajemníka představila jednotlivé body Výroční zprávy o hospodaření ZSF 

JU za rok 2021 (výsledky hospodaření, vývoj hospodaření, struktura zdrojů, porovnání 
výdajů i s ohledem na inflační trendy, čerpání fondů) 

Rozprava  
- p. Škopová – nepomohlo by rozprodat majetek ze suterénu? – pan tajemník: tento 

majetek je využíván jako rezervní, reálně je problematické starý nábytek prodat  



 
 
 
Prohlášení:  
AS ZSF JU schvaluje Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2021 
PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
 
 
 

2. Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2022 
 
- paní děkanka pověřila představením rozpočtu tajemníka fakulty 
- tajemník fakulty představil Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2022 (celkový rozpis 

institucionálních zdrojů na fakulty, rozpis jednotlivých prostředků, základní parametry 
rozpočtu fakulty, struktura zdrojů, provozní náklady ústavů, čerpání fondů) 

Rozprava 
- doc. A. Hricová vznesla dotaz na úspory energií: pan tajemník odpověděl: výměna zářivek 

na úspornější, zhasínání na WC – fotobuňky 
- paní děkanka zmínila, že naši senátoři na univerzitním senátu v projednávání rozpočtu byli 

proti schválení Rozpočtu JU, diskuse nepříznivé finanční situace jsou na všech fakultách  
- Dr. F. Dolák okomentoval situaci na velkém senátu včetně kritiky ze strany rektorátu, naši 

senátoři bojovali proti zvýšení odvodů na rektorát na úkor fakult 
- dotaz Dr. F. Doláka: jaké z položek rozpočtu máme v ruce a jaké výdaje lze zastavit totálně. 

Pan tajemník uvedl, že ovlivnit můžeme objednávky, které dostane vedení k podpisu a 
dále pak všichni akademici mohou svou činností ovlivnit zdroje  

- Dr. Šebestiánová: podle čeho se přidělují fondy na jednotlivé ústavy – odpověď pana 
tajemníka: jedná se o objednávky ústavů a počet zaměstnanců + rozsah výuky 

 
Prohlášení:  
AS ZSF JU schvaluje Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2022 
PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
 

3. Bod různé: 
- Předseda AS ZSF informoval AS o blížících se volbách děkana ZSF a požádal o možnost 

schválení pokladů per rollam 
PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  
 

 
 

Zapsala: doc. A. Hricová  
Ověřil: Dr. F. Dolák  

 
 

 
 


